
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 28. august 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 1645 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besva-

res.  Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V). 

 

Spørgsmål nr. 1645:  

”MiŶistereŶ ďedes koŵŵeŶtere artikleŶ ”LægeforeŶiŶgeŶ: RegioŶer skal forďedre 
deŶ speĐialiserede palliatioŶ” fra AltiŶget.dk deŶ 28. august 2020, og i forlængelse 

heraf tilkendegive om ministeren er enig med Lægeforeningens formand i, at regio-

ŶerŶe skal sikre ”tilstrækkelig kapaĐitet og koŵpeteŶĐer”, og oŵ det reŶt faktisk er 
tilfældet i alle fem regioner?” 

 

Svar: 

Der skal til brug for besvarelse af spørgsmålet indhentes bidrag fra regionerne. 

 

Jeg vil på den baggrund besvare spørgsmålet snarest efter, at bidraget er modtaget, 

og forventer at kunne gøre dette medio primo november 2020. 

 

 

Med venlig hilsen 
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